
REFERAT AF GENERALFORSAMLING I GRUNDEJERFORENINGEN GIBER Å
Den 23.04.2008

Til stede:

Dagsorden:
1. Valg af dirigent
2. Formandsberetning
3. Fastlæggelse af kontingent
4. Valg af formand
5. Valg af suppleanter
6. Valg af revisor
7. Hækhøjde
8. Bestyrelsens forslag til fremtidig kontingent
9. Eventuelt.

Referat:
Ad1 Helle blev valgt
Ad2 Formandens beretning – se vedhæftede af bilag

Formandsberetningen blev accepteret uden yderligere kommentarer
Ad3 Se pkt. 8
Ad4: Ifølge vedtægterne er formanden og tre af bestyrelsens medlemmer på 

valg ved hver generalforsamling. Grundet den korte periode bestyrelsen 
har virket blev det foreslået at hele bestyrelsen fortsætter til næste ge-
neralforsamling. 
Ved næste forsamling er følgende på valg:

● Jette Korneliussen 
● Jane Nørgaard Larsen 
● Mette Møller Nielsen
● SusanneNielsen

Ad5: Suppleanter fortsætter til næste generalforsamling. 
Ad6: Som revisor blev Peter Kjer  foreslået og valgt.
Ad7: Generelt var der stemning for at holde højden på ca. 80cm især foran. 

Det foreslås at vi tager diskussionen igen om et år. Hvis man ønsker det 
ændret skal det indsendes som forslag til afstemning inden 15. februar 
2009.

Ad8: Kontingent
• Kontingentet bliver 200kr pr md. fra første juli og et ½ år 
• Der var ikke stemning for bestyrelsens forslag om en facadefond.

Ad9: Evt.:
• Gæsteparkering: Bestyrelesen gennemgik kort de forslag, der er 

indkommet fra Julsø Ejendomme og bestyrelsen vil orientere når 
der er nyt i sagen.

• Vinduesudvalg: Laurits, Ditte Marie, Martin og Peter. 
• Socialt arrangement – Festudvalg: Ditte Marie, Camilla, Birgitte, 

Jesper.
• Broforbindelse over åen? Bestyrelsen kigger på evt. pris?


